
 
 

Zápis z jednání komise pro kulturní a sportovní vyžití zaměstnanců dne 29. 4. 2010 
 
 

Přítomni: 
Ing. Andrea Wágnerová za děkanát FF – ekonomické oddělení 
Mgr. Lucie Zavičáková  za děkanát FF 
PhDr. Ladislav Jakub za AS FF 
prof. PhDr. Marie Sobotková, CSc. za ZO VOS FF 
Mgr. Bronislava Macháčková za ZO VOS FF  
 
1. Mgr. Macháčková uvedla účel setkání komise – projednání předložených návrhů na 
kulturní a sportovní vyžití zaměstnanců FF a technického provedení platby ze sociálního 
fondu FF (v souladu s čl.V Oznámení o čerpání sociálního fondu FF UP). 
 
2. V návrhu čerpání SF, který vypracovala dne 12.2.2010 ing.Tobolová, byly komisí navrženy 
změny – přesun financí v sekci jubilea, půjčky a sportovní a kulturní akce tak, aby bylo 
možno každému zaměstnanci přispět za rok na společné akce příspěvek v určité výši. 
Prozatímně byla výše příspěvku stanovena na 450,- Kč na osobu a rok. ZO VOS FF zahájí k 
tomuto tématu jednání s vedením FF, aby navržené změny byly písemně potvrzeny. 
Výše půjčky pro zaměstnance FF, která byla na jednání s rektorem a zástupci odborů 
navržena zvýšit na 50.000,- Kč, zůstane vzhledem k celkové finanční situaci na stávající 
sumě 20.000,- Kč. 
 
3. Schválení předložených návrhů:  

 schválení návrhu KPE – příspěvek na Teambuilding bude podle počtu účastníků po 
zaslání jmenného seznamu stanoven podle uvedeného klíče, tj. 450,- Kč na osobu 
s tím, že pokud již některý z účastníků obdržel např. příspěvek na vstupenku na Floru 
2010, bude od celkové částky 450,- Kč tato suma odečtena. 

 schválení návrhu KSR – příspěvek na rekreačně sportovní akci bude přidělen podle 
pravidla uvedeného v předešlém bodu. 

 
 
 
 
Zapsala dne 29. 4. 2010 
B. Macháčková 


